
Beste allemaal, 
 
Om alvast even te reageren, óf het de 8e inderdaad 23.00 uur wordt dat weet niemand. Alles hangt af 
van de hoeveelheid vragen/discussie die er komt. Aan de inleidingen zal het niet liggen. 
Over de arbeidsmarktvisie (tweede thema) is mij aangegeven dat die eveneens op korte termijn 
toegelicht zou moeten worden. Wat betreft de werkwijze, ik heb altijd zelf de planning gemaakt en 
daar nooit een reactie op gekregen. Ik zoek altijd, met raadsleden of medewerkers die namens het 
college aangeven graag de raad te willen informeren, naar momenten waarop zoiets kan. Soms kan 
dat in afzonderlijke vergaderingen, soms in gecombineerde vergaderingen en soms in parallelle 
vergaderingen, soms al lang van tevoren ingepland, soms op het laatste moment. Als één van de 
twee inleidingen van de 8e al klaar geweest was had ik de vervallen voorbereidende raad van de 25e 
ervoor willen gebruiken. 
Ik probeer de tijd die raadsleden op het gemeentekantoor moeten doorbrengen te beperken omdat 
stemmen en steun buiten het gemeentekantoor verdiend moeten worden en niet in vergaderingen. 
Er vallen vrij veel vergaderingen uit bij gebrek aan agendapunten en soms duurt een avond wat 
langer dan gemiddeld, Voor mij is dat een prima evenwicht, maar u kunt daar uiteraard anders over 
denken. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jos  

 

 

 

 

 

 

 
 

Van: Rodoe Holger  
Verzonden: donderdag 28 maart 2019 16:40 

Aan: Knaap van der Jos; Presidium 
Onderwerp: RE: bijeenkomst 8 april gaat niet door 

 
Beste Jos en collega's  
 

Akkoord met het laten vervallen van het presidium. 

 
Echter, ik heb wel enige moeite met de informatiebijeenkomst die gepland staat op 08 april 's avonds. 

Uit de agenda blijkt dat dit tot 23.00 uur moet gaan duren en dat er twee onderwerpen op de 
planning staan. Wat mij betreft is het niet acceptabel dat we om 21.30 uur van plan zijn om met een 

2e onderwerp te gaan starten. Ik verwacht sowieso al uitloop bij de discussie KEC en ik vraag me 
tevens af wat de urgentie is om beide onderwerpen op 1 avond te bespreken. Graag het 2e 

onderwerp doorschuiven naar een andere datum. 
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En dan zou ik tijdens het eerstvolgende reguliere presidium graag willen bespreken op welke wijze de 
informatieavonden tot stand komen, wie mag bepalen welke onderwerpen worden besproken. Nu ik 

één jaar raadslid ben met dit nieuwe systeem moet ik voor mezelf constateren dat ik keer op keer 

wordt overvallen door de onderwerpen die tijdens de informatieavonden aan de orde komen en 
waarvan de urgentie/bedoeling niet altijd helder is.  

 
Groet, 

 

Holger 

 
Van: Knaap van der Jos 

Verzonden: donderdag 28 maart 2019 11:34 
Aan: Presidium 

Onderwerp: bijeenkomst 8 april gaat niet door 

Beste leden van het presidium, 
  
Wegens een gebrek aan bespreekpunten en mijn verhindering voor die middag (dan is het door de 
gemeente georganiseerde minisymposium over Naar een dementievriendelijk Gennep in Pica Mare 
waar mogelijk ook presidiumleden naartoe willen)  stel ik namens de voorzitter voor de bijeenkomst 
geen doorgang te laten vinden. 
Indien hier bezwaren tegen zijn dan hoor ik die graag. 
  
Met vriendelijke groet, 
 
Jos van der Knaap  
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